

Date: 1st February, 2024.

Subject: A guide to the recognition of international GCSE and A-level qualifications in Egypt.

Dear Parents,

The British Council will provide an overview of the university entry for requirements for students taking international GCSE and A-level qualifications, explaining the protocol agreement, equivalency with Egyptian qualifications and how to apply.

Please find the below link to register for a webinar guide to the recognition of international GCSE and A-level qualifications in Egypt:

Date: Wednesday 21st February, 2024.

Time: 04:00 PM UAE time.

Duration: 1 hour.

Register Here: [Webinar Registration - Zoom](#)

Parents and students can register for their spot by scanning the QR code or by clicking on the link above, and this will then automatically send them an online form where they can pre-pose any specific questions they would like answering during the webinar.

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

الموضوع: دليل اعتماد مؤهلات الشهادة الدولية "GCSE" والمستوى A في دولة مصر.

أولياء الأمور الأعزاء:

سيقدم المجلس الثقافي البريطاني لمحة عامة عن متطلبات الالتحاق بالجامعة للطلبة الحاصلين على مؤهلات "GCSE" الدولية والمستوى A، موضحةً اتفاقية البروتوكول والمعادلة بالمؤهلات المصرية وكيفية التقديم.

يرجى الاطلاع على الرابط أدناه للتسجيل والحصول على دليل الندوات عبر الإنترنت لاعتماد مؤهلات شهادة "GCSE" الدولية والمستوى A في دولة مصر:

التاريخ: الأربعاء 21 فبراير 2024.

التوقيت: 04:00 مساءً بتوقيت الإمارات.

المدة: ساعة.

رابط التسجيل: [Webinar Registration - Zoom](#)

يمكن للطلبة بإشراف أولياء الأمور التسجيل لحجز مكان عن طريق مسح الرمز أو عن طريق النقر على الرابط أعلاه وتلقائيًا سيتم إرسال نموذج عبر الإنترنت حيث يمكنهم طرح أي أسئلة أثناء الندوة عبر الإنترنت.

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.

Register
today!

OXFORD AQA
INTERNATIONAL QUALIFICATIONS

BRITISH
COUNCIL

International GCSE

A Guide to the Recognition of International
GCSE and A Level Qualifications in Egypt
WEBINAR

Learn more about:

- university entry requirements from the British Council
- equivalency with Egyptian qualifications & how to apply

Join us online!
21st February 2024
4:00 pm UAE time



Scan here
to register

